

ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS
--

Headquarters Edition
Number 53/89 August 30, 1989

Édition de l'administration centrale
Numéro 53/89 le 30 août 1989

DEPARTMENTAL UPDATE

The ADM of Personnel, Mr. Peter Walker, invites all External Affairs employees, and in particular those returning from posting to a Departmental Update. Mr. James Taylor, Mr. Gerald Shannon, and Mr. Raymond Chrétien will share with you information on a wide range of current issues in External Affairs, including, foreign policy, trade, departmental challenges, and the role of foreign service personnel. Please take this opportunity to meet your colleagues and update yourself on the current issues within the Department.

The meeting will take place on Wednesday September 13 from 8:30 a.m. to 10:30 a.m. at the L.B. Pearson Building Auditorium

Program

- 8:30 - 9 a.m.: Coffee will be served
- 9 - 9:30 a.m.: Mr. Raymond Chrétien
Associate Under-Secretary of State
for External Affairs
(DMC)
- 9:30 - 10 a.m.: Mr. Gerald Shannon
Deputy Minister for
International Trade
and Associate Under-Secretary of State
for External Affairs
(DMT)
- 10 - 10:30 a.m.: Mr. James Taylor
Under-Secretary of
State for External
Affairs (USS)

MISE À JOUR SUR LE MINISTÈRE

M. Peter Walker, sous-ministre adjoint du secteur du Personnel, invite tous les employés du ministère des Affaires extérieures, spécialement ceux rentrant de mission, à une mise à jour sur le Ministère. MM James Taylor, Gerald Shannon et Raymond Chrétien aborderont un vaste éventail de questions concernant le Ministère, notamment la politique étrangère, le commerce, les défis à relever et le rôle du Service extérieur. Nous espérons que vous pourrez profiter de cette occasion pour rencontrer vos collègues et faire le point sur ce qui se passe au Ministère.

La rencontre aura lieu le mercredi 13 septembre de 8 h 30 à 10 h 30 à l'auditorium au rez-de-chaussée de l'Édifice L.B. Pearson

Programme

- 8 h 30 - 9 h: le café sera servi
- 9 h - 9 h 30: M. Raymond Chrétien
Sous-secrétaire d'État
associé aux Affaires
extérieures (DMC)
- 9 h 30 - 10 h: M. Gerald Shannon
Sous-ministre du Commerce
extérieur et sous-
secrétaire d'État
associé aux Affaires
extérieures (DMT)
- 10 h - 10 h 30: M. James H. Taylor
Sous-secrétaire d'État
aux Affaires
extérieures (USS)